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This book offers a revealing&#151;and troubling&#151;view of today's high school
students and the ways they pursue high grades and success. Veteran teacher Denise
Pope follows five highly regarded students through a school year and discovers that
these young people believe getting ahead requires manipulating the system,
scheming, lying, and cheating.
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评论

记录了加州一个高中里几个拼命读书GPA巨高的“好学生”一帆风顺的表象后所承受的
来自父母“望子成龙望女成凤”和社会的压力。我看了一点儿都不惊讶因为我们大多数
人高中就是这么过来的，现在回头看看并没有什么坏处，我反而很感激高中能有这样一
段拼命读书其他什么都不用想的纯真年代，更何况我们高中课外生活其实挺丰富的~说
实话我一点也不羡慕美国高中生那种充满party,sex,drugs等等乱七八糟所谓倡导自由和
创造力、领导力的学习环境和生活~

http://www.allinfo.top/jjdd


-----------------------------
Doing School_下载链接1_

书评

“ Kids "do" school today. It's not about learning. It's piling up achievements that look
good on the college A.P. And it's gotten way, way out of hand. And what as a society
get out of it? A nation of test takers, club presidents and volleyball captains. ...  
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